92-09 92-09

CITY OF BATHURST SPECIAL MEETING MONDAY, JUNE 29, 2009 COUNCIL CHAMBERS 6:00 p.m.

In Attendance: Mayor S. Brunet, Deputy Mayor G. Wiseman, Councillors B. Anderson, H. Comeau, D. Roy, S. Ferguson, H. Young, A.-M. Gammon

Absent:

Appointed Officials: T. Branch, Director of Human Resources/Assistant City Manager; A. Doucet, City Manager; L. Doucet, City Clerk; S. Doucet, Assistant City Clerk; G. Pettigrew, Manager of Operations and Maintenance

1. Agreement between the City of Bathurst and Le Titan Acadie-Bathurst Inc.

Moved by Deputy Mayor G. Wiseman Seconded by Councillor B. Anderson

That Council approves the Agreement between the City of Bathurst and Le Titan Acadie Bathurst Inc. presented to Council in closed meeting June 22, 2009 pursuant to section 10.2 of the *Municipalities Act* and that the Mayor and City Clerk be authorized to sign the said agreement on behalf of the City.

MOTION CARRIED

4. Adjournment

Moved by Deputy Mayor G. Wiseman Seconded by Councillor D. Roy

That the meeting be adjourned at 6:20 p.m.

MAYOR/MAIRE
CITY CLERK/SECRÉTAIRE MUNICIPALE

VILLE DE BATHURST SÉANCE SPÉCIALE LE LUNDI 29 JUIN 2009 SALLE DU CONSEIL 18 h 00

Sont présent(e)s: Maire S. Brunet, Maire adjoint G. Wiseman, Conseillers B. Anderson, H. Comeau, D. Roy, S. Ferguson, H. Young, Conseillère A.-M. Gammon

Sont absent(e)s:

Fonctionnaires: T. Branch, Directeur des ressources humaines/Directeur municipal adjoint; A. Doucet, Directeur municipal; L. Doucet, Secrétaire municipale; S. Doucet, Secrétaire municipale adjointe; G. Pettigrew, Directeur des opérations et de la maintenance.

1. <u>Entente entre la Ville de Bathurst et Le Titan Acadie-</u>Bathurst Inc.

Proposé par le maire adjoint G. Wiseman Appuyé par le Conseiller B. Anderson

Que l'entente entre la Ville de Bathurst et le Titan Acadie Bathurst Inc. telle que présentée au Conseil à huis clos le 22 juin 2009, soit approuvée en vertu de l'article 10.2. de la *Loi sur les municipalités* et que le Maire et la Secrétaire municipale soient autorisés à signer tous les documents connexes au nom de la Ville.

MOTION ADOPTÉE

4. <u>Levée de la séance</u>

Proposé par le Maire adjoint G. Wiseman Appuyé par le Councillor D. Roy

Que la séance soit levée à 18 h 20.